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Z A P I S N IK 

 

13. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 19. srpnja 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:05 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Zdravko 

Ćorić, Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Stanislav Milošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, 

Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković, Tihomir Tomić, Miroslav Šmit, Igor Uranjek i Željko 

Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Vitomir Matoković, Zoran Pavošević i Ljiljana Šimić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver 

Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za 

lokalnu samoupravu, Jasna Stojaković, šef računovodstva tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, 

Zlatko Lacković, predstavnik tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Željko Harkanovac, direktor 

tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Svjetlana Cvenić, ravnateljica Dječjeg vrtića „Maza“ 

Valpovo, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova, Milutin Narančić, Lidija Aničić, 

novinarka Glasa Slavonije, Darko Slivar, direktor HRV-a, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a 

Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 13 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Usvajanje zapisnika 11. i 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

 3. Prijedlog 1. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu. 

 4. Izvješće o financijskom poslovanju Dvorca d.o.o. Valpovo za 2017. godinu i     

     Poslovni plan za 2018. godinu. 
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   5. Izvješće o financijskom poslovanju Urbanizma d.o.o. Valpovo za 2017. godinu i  

       Plan poslovanja za 2018. godinu. 

   6. Informacija o upisu djece u Dječji vrtić „Maza“ Valpovo i povećanim 

       potrebama u pedagoškoj 2018./2019. godini. 

     7. Informacija o stanju zaštite od požara na području Grada Valpova. 

   8. Prijedlog Programa korištenja sredstava ostvarenih od raspolaganja   

            poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo  

             u 2018. godini. 

   9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Ustanovi za kulturne djelatnosti „Ante  

       Evetović Miroljub“ Valpovo za provedbu ulaganja na području Grada Valpova  

       za projekt „Rekonstrukcija, dogradnja i opremanje zgrade Društvenog doma u 

        Nardu. 

 10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt 

       „Rekonstrukcija i opremanje Područnog odjela predškolske ustanove 

       Dječjeg vrtića „Maza“ Valpovo u Ladimirevcima. 

 11. Prijedlog Odluke o zabrani uvođenja u okoliš genetski modificiranih biljaka  

            i/ili životinja za koje je izdano dopuštenje za stavljanje na tržište u svrhu  

            uzgoja. 

 12. Prijedlog Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika 

       i namještenika u upravnim tijelima Grada Valpova. 

 13. Prijedlog Odluke o proglašenju 28. lipnja Danom 107. brigade HV. 

 14. Pitanja i prijedlozi. 

 

Dejan Pisačić 

- prije nego što krenemo na raspravu po točkama dnevnog reda, dobili ste na uvid pismo koje 

sam dobio od gospodina Danijela Pavića, budući da sam ga dobio na adresu predsjednika 

Gradskog vijeća, smatrao sam da mi je dužnost da to podijelim sa gradskim vijećnicima, a 

budući da u rujnu ili listopadu imamo na dnevnom redu stanje sigurnosti na području Grada 

Valpova, onda i ovo pismo može biti uvršteno, da se pripremimo bolje za tu raspravu. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 11. I 12. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Marko Tomoković 

- imam upit zašto nisam bio pozvan na proteklu sjednicu Gradskog vijeća Grada Valpova, niti 

sam dobio materijale, niti sam dobio bilo kakav poziv, niti išta drugo?, i želio bi vas 

obavijestiti da je pokrenut nadzor rada 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova od 

strane Ministarstva uprave. 

 

Dejan Pisačić 

- ja vam mogu odgovoriti na ovo pitanje, nakon što su materijali poslani, vi ste me nazvali i ja 

sam vas uputio da se javite u Gradsku upravu, da kontaktirate što se dogodilo, oni koji su 

distribuirali materijale su mi rekli da se to dogodilo slučajno, s druge strane na stranicama 

Grada je objavljen poziv i potrebni materijali za Gradsko vijeće, slučajno se dogodilo,  

nadam se da se to više neće ponoviti, uz to kada smo razgovarali, obavijestili ste me da nećete 

biti nazočan na toj sjednici, a što se tiče ovog nadzora, to kada stigne, onda ćemo dalje 

rješavati, što budu tražili to ćemo naravno u ime Grada dostaviti. 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da su zapisnici 

11. i 12. sjednice usvojeni (12 glasova ZA, 1 glas PROTIV). 
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 Potpredsjednik Gradskog vijeća Jozo Piškorjanac je došao na sjednicu, pa je sada 

nazočno na sjednici 14 vijećnika. 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Dubravko Kučinac 

- ja bih na početku izrazio svoje duboko negodovanje, jer na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća 

sam postavio vijećničko pitanje vezano za program Zaželi, da po mojim informacijama je 

određeni iznos novca, da li se radi oko 1 mil. kn ili nešto više, nije bilo na računu dok još 

program nije otpočeo, da je možda negdje nenamjenski potrošen, i bilo mi je rečeno da ću 

dobiti pismeni odgovor na to pitanje, mislim da možemo pogledati u zapisniku i u snimkama, i 

druga stvar vezano za pitanje gosp. Tomokovića, ja mislim da odgovor na to pitanje bi bilo 

možda bolje da je dao tajnik i stručne službe Grada koji su zadužene za slanje pošte i poziva, 

isto mislim da nije u redu, bez obzira da li je poslano mailom ili osobno, ako čovjek nije dobio 

to se ne bi trebalo ponavljati, mislim da je to greška stručnih službi. Moje prvo pitanje 

gradonačelniku ili predstavniku Dvorca, do nas dolaze informacije da program Fasep jako 

kasni, da se kasni sa provođenjem natječaja, i kako smo već više puta postavili pitanje, 

izrazili zabrinutost, smatram da smo nedovoljno fokusirani svi zajedno na taj projekt, jer 

koliko je meni poznato Grad Valpovo bi sam mogao dobiti infrastrukture vrijednosti od 80-90 

mil. kn bezpovratnih sredstava, i nekako sam osjećaja da se preolako svi zajedno, iako smo se 

i nudili za pomoć za kontakte, za komunikaciju odnosimo na taj projekt i bojim se da ne dođe 

u pitanje, a to bi bila onda jedna nenadoknadiva šteta za sve naše sugrađane, jer teško je da 

ćemo ikada više biti u prilici na takav način obnoviti vodovodno kanalizacijsku mrežu. Drugo 

pitanje gradonačelniku, pročitao sam 10. srpnja 2018. godine objavu na vašoj stranici, gdje 

ste rekli da Grad Valpovo daruje bon za djecu, za nabavku knjiga, i da gradonačelnik Grada 

Valpova ponovo daruje bilježnice, pa me zanima, da li i Grad Valpovo sudjeluje u darivanju 

bilježnica ili samo gradonačelnik Grada Valpova?,  to mi je malo nejasno, i htio bih da se 

zna, često puta se minorizira utjecaj ovog Gradskog vijeća, treba se znati da sve što se 

raspoređuje, da o tom novcu odlučuje Gradsko vijeće, da uredno dižemo ruku i za proračune, 

i za rebalanse proračuna, zato što nam je stalo do svih projekata koji se rade u Gradu 

Valpovu, isto tako ćemo i danas dići ruku za rebalans Poduzetničkog inkubatora zbog 

energetskih obnova naših DVD domova, nadam se da je greška, da piše da gradonačelnik 

Grada Valpova daruje ponovo učenicima bilježnice, pa čisto jedan komentar na to ako može? 

 

Zdravko Ćorić 

- imam dva pitanja, prvo se odnosi na odustajanje od nastavka gradnje u nastavku ulice J. 

Leskovara, zanima me zašto se odustaje, i drugo s obzirom da se već dugo govori, da je na 

području te nove ulice bila čistka poslije 2. Svjetskog rata, i da tamo navodno po mnogim 

starim Valpovčanima ima leševa, zanima me da li je tamo vršena arheološka provjera, s 

obzirom da sada to već imamo na nivou države, i ako nije, što kanite u vezi toga poduzeti? 

 

Marko Tomoković 

- pitanje za gradonačelnika, s obzirom na to da ste donijeli Etički kodeks Grada Valpova, 

zanima me jeste li išta poduzeli u vezi vrijeđanja mene od strane tajnika Barišića, s obzirom 

na to da je bilo izrečeno na sjednici vrlo neugodnih riječi upućenih meni, i s obzirom na to da 

se krši Etički kodeks Grada Valpova koji ste vi donijeli, zanima me hoćete li išta poduzetni po 

tom pitanju? 
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Miroslav Šmit 

- imam dva pitanja, prvo je za direktoricu Dvorca, manje-više stalno polemike da li je voda 

ispravna iz Jarčevca ili iz Drave, neki su zadovoljni, neki nisu, neki kažu ostavlja voda iz 

Jarčevca talog, previše je žutila, ja sam osobno zadovoljan s vodom iz Drave, jer po meni je 

čista ne ostavlja talog, međutim ovi drugi građani pitaju zašto je to tako, koliko se sjećam da 

je direktorica odgovarala da je ta voda s Jarčevca naravno kemijski potpuno ispravna i dobra 

za piće, ja u to uopće ne sumnjam, ali eto polemike se stalno vode da se konačno to demantira 

ako ima nekih problema. Drugo pitanje je za zamjenicu gradonačelnika, u vezi ove akcije 

Zaželi, postavlja se pitanje kriterija odabira korisnika, ovo je manje-više sve ok kako je to 

teklo, kako to da ovi koji obavljaju te poslove, sada su korisnici njihovi roditelji i rodbina, da 

se i to događa, pa oni koji su zaposleni u tom projektu obilaze svoje roditelje i pomažu im pri 

tome, malo je to neobično ako je to istina, ja to ne znam, jer smo mi svi dužni inače svojim 

roditeljima pomagati bez obzira da li ova akcija Zaželi postoji ili ne postoji, pa da dobijemo 

pojašnjenje u vezi tih kriterija? 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje je vezano za ulaganje u zone, da li imamo 

nekih novih investicija, potencijalnih investitora, pisma namjera, zbog mogućnosti otvaranja 

novih radnih mjesta u bližoj budućnosti. Drugo pitanje vezano je uz direktoricu LRA gđu. 

Lidiju Maurović Koščak, govori se da je ona trenutno na otkaznom roku, da radi do konca 

ovog mjeseca, mislim da je direktorica u zadnje 3 godine od kada smo dobili tu agenciju 

kvalitetno radila, i znamo da je ta LRA u Grad Valpovo u to vrijeme privukla 30-tak mil. kn, 

smatram da se radi o vrlo kvalitetnoj osobi, te je moje pitanje zašto nam takvi ljudi odlaze iz 

Grada? 

 

Ivana Bagarić 

- pohvala prije svega na novi izgled mosta Malta, mogu reći da je dosta promijenio izgled 

našega Grada, što se obnovio asfalt, odnosno pješačka staza i naravno što se postavilo 

cvijeće. Građani pitaju da li se mogao zadržati onaj autentičan izgled tog nogostupa, 

odnosno one kockice, da li se za to tražilo mišljenje stručnih službi, konzervatora ako je 

trebalo, još jednom pohvale, ali zanima nas da li je to moglo biti i malo drugačije? 

 

Jozo Piškorjanac 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo se odnosi na projekt nerazvrstane ceste do 

groblja u Harkanovcima koji je u visokoj fazi, pa me zanima u kojoj je sada fazi i kada bi se 

mogli očekivati sami izvođači radova, dosta sam upoznat, ali želim da gradonačelnik ovdje 

izvijesti javnost. Drugo pitanje, dobio sam zamolbu od župljana župe Harkanovci, konkretno  

iz Ivanovaca, da zamolim ovdje gradonačelnika i da na vrijeme upoznam Gradsko vijeće, u 

rujnu mjesecu bi trebalo biti otvaranje svetišta gospe Šenštatske, pa sam zamoljen od 

župljana da se Grad i gradonačelnik maksimalno uključe, da pomognu, to će biti veliki 

događaj, očekuje se 3000 hodočasnika, taj pokret je od 2015. godine 80 svetišta izgradio, 

trebao bi biti uistinu veliki događaj za našu župu, svi znamo da je tom projektu dao veliku 

podršku naš počasni građanin i nadbiskup gosp. Srakić, kao što podršku tome i izgradnju 

toga svetišta daje i sam nadbiskup Hranić? 

 

Zoran Pepić 

- moram postaviti ista dva pitanja gradonačelniku kao i na prošloj sjednici, radi se o sanaciji 

nogostupa, ćuprija u mjestu Šag, nije odrađeno kako je rečeno do 30. lipnja 2018. godine, 

sumještani prigovaraju da neće biti sve sanirano ono što je uništeno tijekom izvođenja 

radova. Drugo pitanje je vezano uz ogradu na trafostanici kod dječjeg igrališta, da li imate 

ikakva saznanja od HEP, da li ste dobili i da li ste to uopće pokrenuli? 
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Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo pitanje odnosi se na obnovu sakralnih objekata na groblju u 

Valpovu, to je prolongirano, ušlo je u Proračun i nadam se da će taj projekt biti realiziran i 

kada će biti realiziran. Drugo pitanje je obnova stare gradske jezgre, ovaj dio iza Dvorca tu 

do kružnog toka, ne znam da li se tu planira nešto učiniti i napraviti, ovo je stvarno ruglo, i 

ovaj dio od mosta gdje su ovi kiosci ima li se namjera tu nešto napraviti, i što se namjerava 

riješiti s vodotokom rijeke Karašice, taj vodotok ganjamo već 10 godina i nikako da se 

pokrene, sada je opet u ljetnim mjesecima Karašica leglo zaraze i svega i svačega? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena mu 

pitanja. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca, vezano za traženi pisani odgovor od 

projekta Zaželi, ne znam zašto nije dostavljeno uz materijale, radi se o tome da je projekt 

mjesec dana sada u realizaciji, znate i sami da unutar same Službe za financije i proračun 

imamo samo tri zaposlena, pripremao se rebalans, pretpostavljam da je to razlog zašto vam 

nije odgovoreno na ovo pitanje, molim pročelnika da pripremi odgovor na vaše pitanje za 

iduću sjednicu ukoliko se slažete. Projekt Fasep ne kasni, direktorica je kao što sam rekao i 

zadnji put u stalnoj komunikaciji sa čelništvom Hrvatskih voda, također je izvijestila na 

prošloj sjednici Gradsko vijeće kojim tempom napreduje projekt, tvrdim da doista ne kasni, 

da Hrvatske vode kao partner na tom projektu neće dozvoliti da kasni i da bude propusta, a 

naravno ni Grad Valpovo i Dvorac kao nositelj samog projekta, ukoliko je potrebno nekakvo 

pojašnjenje, možemo ga tražiti od direktorice koja je trenutno na bolovanju, ali gosp. 

Lacković ju mijenja, tako da može i on odgovoriti, dodatno dopuniti moj odgovor ukoliko nije 

dovoljno ovo što sam ja rekao. Vezano za bilježnice, ne znam kako piše u tekstu, ali naravno 

da Grad Valpovo daruje bilježnice djeci, svi znamo da Gradsko vijeće donosi Proračun, ne 

moramo to pojašnjavati, ne znam zašto ste to uopće spomenuli, nije mi bila jasna vaša 

namjera, naravno da gradonačelnik kada daruje nešto, neće to sigurno objaviti u medijima 

niti bi se htio time isticati ili nametati, ali moja stvar je ukoliko ću ja svoj novac dati u neku 

svrhu, ovdje se radi o proračunskom novcu Grada Valpova.  

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za ulicu J. Leskovara, u Proračuna za 

2018. godinu izdvojeno je 500.000 kn za radove u toj ulice, da bi se završila do kraja 

kompletna infrastruktura potrebno je gotovo 4 mil. kn, u ovom trenutku Grad Valpovo nema 

ta sredstva, pa smo ta sredstva preraspodijelili na ove aktualne projekte o kojima govorimo 

ovih zadnjih nekoliko mjeseci koji bi se trebali realizirati do kraja godine i početkom sljedeće 

godine. 

- odgovor na pitanje vijećnika Marka Tomokovića, ukoliko netko krši Etički kodeks potrebno 

je to prijaviti osobi koja je zadužena za te stvari, to je gđica Mamić u Gradu Valpovu, ja bi 

vas molio ukoliko smatrate da je Etički kodeks povrijeđen da podnesete prijavu pa ćemo 

vidjeti da li je ili nije.  

- odgovor na pitanja vijećnika Miroslava Šmita, vezano za vodu, tu bi vam mogao gosp. 

Lacković nakon što ja završim pojasniti, a vezano za projekt Zaželi će kriterije pojasniti moja 

zamjenica gđa. Ana Brajnović. 

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, što se tiče zona i pisma namjere, molio bi  

pročelnika za gospodarstvo i društvene djelatnosti gosp. Vuksanića da izvijesti ukratko 

vijećnike oko  upita od strane državnih institucija vezano za pisma namjere. Gđa. Lidija 

Maurović Koščak je najavila odlazak iz Grada u rujnu ove godine, to je jedino njezina 

odluka, nitko ju nije prisiljavao na to, dapače, ona ima podršku Grada Valpova, mene kao 

gradonačelnika i gosp. Zelića kao suvlasnika u 50% LRA Valpovo-Petrijevci. 
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- odgovor na pitanje vijećnice Ivane Bagarić, vezano za most kod Malte, ovo je dugoročnije 

rješenje u odnosu na ono prijašnje, nije se ništa pogriješilo, budući se nije diralo u onaj donji 

dio mosta koji pretpostavljam i ako bi konzervatori smatrali da je nešto povrijeđeno, znači to 

bi se odnosilo na onaj drugi dio. Ovaj gornji dio asfalta, ispod toga imamo onu posteljicu 

koja štiti ovaj donji dio mosta, tako da se ovo u svakom trenutku može maknuti i staviti 

ponovno kocke ukoliko to netko tko bude bio na mome mjestu za 5 godina  jednostavno odluči 

da bude tako, međutim, nisam niti ja tražio da bude asfalt, niti sam tražio da budu kockice, 

nego jednostavno smo tražili rješenje od izvođača radova koji su nam ponudili to kao 

najidealnije, najadekvatnije i najdugoročnije, nadamo se da nismo pogriješili u tome. 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Piškorjanca, vezano za cestu do groblja u Harkanovcima,  

ukoliko se danas usvoji rebalans Proračuna, ide se u potpisivanje ugovora sa odabranim 

izvođačem radova i kreće se u radove, mislim da je rok oko 2 mjeseca za izvođenje radova, 

naravno da ćemo sa izvođačem dogovarati i one druge stvari što smo rekli za saniranje 

otresnica u samom mjestu. Za svetište u Ivanovcima, u komunikaciji smo sa izvođačima, u 

rebalans smo uvrstili 25.000 kn kao financijsku pomoć za izgradnju samog svetišta, naravno 

da će se Grad Valpovo uključiti u sve ono što bude bilo potrebno za tu godišnjicu i za sve 

drugo, kao što smo i prošle godine kada su hodočasnici došli, ove godine se očekuje čak 

nekoliko tisuća, što je doista velika stvar ne samo za Ivanovce, nego za Grad Valpovo i OBŽ. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zorana Pepića, vezano za Šag, nadzor radova je bio prije 

nekoliko dana, gosp. Martinčević je bio nazočan, međutim nisu prošli, dobili su rok od 60 

dana da završe započeto, nismo bili zadovoljni s onim što su napravili, jednostavno nećemo 

od toga odustati, s tim su se služili i rekli su da će završiti i sanirati sve ono što su uništili 

prilikom izvođenja radova na kanalizaciji i vodovodu. Vezano za HEP, prijavili jesmo, 

čekamo njihov odgovor, nadam se da će to biti uskoro, jer već su to trebali odraditi. 

- odgovor na pitanje vijećnika Stanislava Miloševića, sakralni objekti neće nikuda pobjeći, 

mislim da ćemo to ubrzo početi rješavati, ali doista imamo sada toliko puno projekata, a kao 

što sam i rekao malo je građevinskih tvrtki koji će se uhvatiti toga posla ako mogu odraditi 

nešto veće, to nije do nas kažem, jednostavno kada budemo našli adekvatnog izvoditelja 

radova krenut će se i u izvođenje tih radova, jer su oni i pokriveni sa sredstvima Proračuna.  

Ulica M. Gupca, doista ne znam što ćemo napraviti s onim objektima koji nisu u našem 

vlasništvu, tražili jesmo od RH darovanje ovog dijela gdje je bivši sindikat, čekamo njihov 

odgovor, a ovo ostalo je  vlasništvo banke, privatnih osoba, za sada ne možemo jednostavno 

ništa, ukoliko se nađe neko rješenje o tome će Gradsko vijeće biti izvješteno. Vodotok rijeke 

Karašice ista stvar, Hrvatske vode već godinama rade na nekakvom projektu i pokušavaju 

iznaći rješenje da se vodostaj razine rijeke Karašice podigne, do sada po mojim 

informacijama nisu došli do adekvatnog rješenja, probali su sa nekakvim ustavama, taj 

projekt je bio i prezentiran ovdje nama u Gradu, međutim na kraju su i od toga odustali, 

koliko mi je poznato da onaj projekt navodnjavanja ide, čak će biti jedan dio zemljišta koji je 

u k.o. Valpovo uključen u taj projekt, to je onaj kod Crne staze što je u našem vlasništvu, a u 

odnosu na podizanje razine vode rijeke Karašice za sada ništa, Hrvatske vode jesu čistile 

unazad 2-3 mjeseca, čak su negdje čistile i sam vodotok, međutim za ovo ostalo doista Grad 

tu ne može ništa, možemo i dalje apelirati kao i do sada. Vezano za kioske na trgu, to je u 

procesu rješavanja, nadam se da ćemo taj problem riješiti na opće zadovoljstvo naših 

sugrađana, da će se oni ukloniti sa trga uskoro. 

 

Zlatko Lacković 

- odgovor na pitanje vijećnika Dubravka Kučinca, ja bi samo dopunio gradonačelnika u vezi 

projekata, istina je da se kasni, ali se kasni na čitavom području Slavonije u svih 6 projekata, 

bilo je svakakvih problema, to je nama prvi Europski natječaj, mogu reći da se radi, da 

podnosimo svaka 3 mjeseca izvješće kako Hrvatskim vodama, tako i svima, znamo da postoji 

pritisak od strane Ministarstva zaštite okoliša na svih ovih naših 6 projekata unutar Slavonije, 

radi se i vrlo brzo će krenuti natječaj, mislim da projekt neće biti upitan. 
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- odgovor na pitanje vijećnika Miroslava Šmita, vezano za zdravstvenu ispravnost vode za 

piće,  nije mi jasno da imamo pritužbi da je voda žuta u Valpovu, mi koliko smo već dugo 

pustili vodu skoro godinu dana, jedan dio Valpova je stalno napajanje sa crpilišta Jarčevac, u 

zadnji mjesec dana smo objavili na našoj web stranici analize, analitička izvješća uzoraka 

pitke vode od strane Zavoda za javno zdravstvo iz Osijeka, može svatko ući na našu web 

adresu i mogu se pogledati analize kakve su, i na crpilištu i u Gradu Valpovo, jednostavno 

vode su kemijski, bakteriološki i zdravstveno kompletno u redu, jedino je problem ono što se 

vidi trag na posuđu, to je problem čvrstoće vode, normalno da nije ista čvrstoća vode iz rijeke 

Drave i iz podzemlja, ovo je salitra koja se vidi i teško je uklonjiva, to je svugdje tako ne samo 

kod nas, vjerujte voda je zdravstveno ispravna i to se vidi iz analiza na našoj web stranici. 

- odgovor na pitanje vijećnika Zorana Pepića, još bi samo dopunio gradonačelnika po pitanju 

Šaga, rok je bio 30. lipnja 2018. godine, tehnički pregled je održan i pošto izvođač nije sve 

završio, dobili su rok u kojem to moraju otkloniti, mogli ste primijetiti da oni i dalje rade, 

vratit će sve u prvobitno stanje, uopće nije upitno, jest da malo kasne, ali i to će biti riješeno. 

 

Ana Brajnović 

- odgovor na pitanje vijećnika Miroslava Šmita, vezano za kriterije za odabir krajnjih 

korisnika  u projektu Zaželi, dva kriterija su bila, korisnici su morali biti osobe starije od 65 

godina i drugi kriterij da su osobe nesposobne same obavljati osnovne životne potrebe (osobe 

sa invaliditetom, sa mentalnom retardacijom, duševni bolesnici i ostala oštećenja). Naši 

obvezni partneri Centar za socijalnu skrb i partner kojeg smo mi izabrali Udruga „MI“ 

identificirali su nam krajnje korisnike, a u konačnici smo javnim pozivom pozvali sve građane 

na području naše jedinice lokalne samouprave da se jave ukoliko su oni ili netko od njima 

bliskih osoba u potrebi da budu krajnji korisnici u ovom projektu. Na kraju kada smo 

dodjeljivali korisnike ženama ispostavilo se da su neki krajnji korisnici članovi obitelji, tada 

smo postavili pitanje našem provedbenom tijelu koje je nadležno za provedbu našeg projekta, 

gdje su nam oni odgovorili da nema nikakve zapreke da kćerka odlazi kod majke, odnosno 

kod oca, odnosno da odlazi kod svekra ili kod svekrve, kod sestre, kod brata, dakle nema 

zapreke, bitno je da je ta osoba u potrebi, jer se kroz ovaj projekt želi podići kvaliteta života 

krajnjih korisnika, to je ustvari konačni kriterij. 

 

Dubravko Kučinac 

- zahvaljujem se gradonačelniče na odgovorima, ali mogu reći da nisam baš sretan, jer 40 

dana od zadnjeg Gradskog vijeća nisam dobio pisani odgovor, postavio sam ozbiljno pitanje, 

pa sam stvarno očekivao i odgovor, a mislim da ga je u pola dana netko iz financija mogao 

pripremiti, tako da molim, ako je moguće ubuduće, da se stvarno vijećnicima dostavi 

odgovor, jer ovo nije prvi puta, da na sljedećoj sjednici ne dobijemo, onda kada dobijemo tek 

na sljedećoj to se zaboravi. Što se tiče Fasep projekta, vi ste izašli za govornicu i rekli ste ne 

kasni se, a gosp. Lacković je izašao i rekao je da se kasni, ali projekt nije ugrožen, samo mi je 

malo taj dio nejasan. Da vam odgovorim na pitanje, pitali ste zašto sam postavio pitanje,  

nisam ga izmislio, ovako piše, citiram „osim jednokratnih novčanih potpora učenicima, 

gradonačelnik Šutalo ponovno daruje učenike s kompletom bilježnica“, ja sam samo htio 

upozoriti da je to možda nespretno rečeno, ništa drugo. 

 

Zdravko Ćorić 

- zadovoljan sam s ovim odgovorom što se tiče ulice J. Leskovara, drugo pitanje je bilo 

arheološko iskapanje, da se potvrde ili demantiraju te glasine o poslijeratnim čistkama na 

tom djelu, da vidimo ako ima ima, ako nema ništa, da kažemo da tamo nema nikakvih 

sahranjivanja, nema žrtava, možda je bilo, ali nisu sahranjivanje u tom dijelu, pa bi molio 

gradonačelnika da kaže svoje viđenje ili da se eventualno to pripremi, da se taj dio riješi. 
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Matko Šutalo 

- odgovor na pitanje vijećnika Dubravka Kučinca, rekao sam i u svom izlaganju maloprije, da 

ste sami upoznati sa činjenicom kada je bio gosp. Pušić, da nam je tvrdio da natječaj kreće u 

prvom mjesecu, kao što vidite, oni kreću tek sada, kada je došla direktorica Lukić u Dvorac, 

smatram, a vjerujem da će te se  složiti s time, da odonda projekt apsolutno ne kasni, nego da 

imate apsolutno uvid u sve, da je Dvorac u konstantnoj komunikaciji s Hrvatskim vodama, što 

nije bio slučaj ranije do 01. ožujka ove godine, i doista kasni u odnosu na ono što nam je bilo 

pričano prije 6 mjeseci, sada ne kasni, i kao što znate svih 6 projekata u Slavoniji guraju se 

istovremeno, da svi budu manje-više u jednakim stadijima, da mogu jedni drugima na kraju i 

pomoći, vrše se i koordinacije svih 6 projekata jednom mjesečno, bilo je u Osijeku većinom, 

budući da direktor Kovačević inzistira na tome. 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, poznato mi je da je bilo pokrenuto nešto 

vezano za taj dio Valpova i da je policija, odnosno nadležna institucija izvršila tu nekakve 

provjere, do sada ništa nije potvrđeno, a ukoliko je potrebno, može Gradsko vijeće kao što je 

uputilo dopis ŽUC-u, uputiti dopis i nadležnim institucijama, gradonačelnik će podržati, pa 

da to izađe na čisto, da li se na kraju krajeva može tamo i raditi, moja pretpostavka je, 

ukoliko je tamo dozvoljeno da se radi naselje, da je onda sve čisto, a po pričanjima starih 

Valpovčana baš i nije, pa da vidimo na čemu smo. 

 

Marko Vuksanić 

- prije nego što dam odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, htio bi samo informirati 

Gradsko vijeće, da sukladno programu rada Gradskog vijeća za mjesec srpanj na dnevnom 

redu je trebala biti točka Informacija o stanju gospodarstva, poduzetništva i obrtništva na 

području Valpova, tu točku smo namjerno ostavili za mjesec rujan, budući da je svake godine 

uz taj materijal išlo i financijsko izvješće koje izrađuje Fina, u dogovoru s njima oni taj dio 

nisu mogli nikako izraditi do srpnja mjeseca, ali je to planirano za mjesec rujan, tako da 

ćemo uz taj materijal ujedno napraviti i jedan program poticanja malog poduzetništva i 

obrtništva. Što se tiče konkretnog odgovora na pitanje gosp. Varžića, u mjesecu svibnju ove 

godine dobili smo Pismo namjere od tvrtke EM Tehnologije, vezano za kupnju dvije parcele, 

odnosno uz proširenje njihovog postojećeg objekta u Zoni gospodarsko poslovne namjene 

KVI, u zoni gdje se nalazi Spar. Pismo namjere je upućeno na Povjerenstvo za raspolaganje 

nekretninama u vlasništvu Grada Valpova, gdje je donesen zaključak da se ne ide u prodaju 

parcela, nego da se donese odluka i raspiše natječaj o osnivanju prava građenja po cijeni od 

1 kn po m2 na vrijeme od 2 godine, uz mogućnost produženja dodatne godine. Nakon što je 

Pismo namjere prošlo sjednicu Povjerenstva, i nakon što je donesena odluka gradonačelnika 

da se raspiše natječaj, informirali smo o tome gosp. Tomaza, koji je rekao da se malo s tim 

pričeka, da još razmisli mjesec, dva, budući da ide na prijavu projekta prema EU fondovima, 

tako da ćemo vidjeti konkretno što je s tim Pismom namjere i koliko je to aktualno. Također 

smo protekli mjesec dobili jedan upit od Agencije za investicije i konkurentnost, gdje su tražili 

potencijalnu lokaciju za investitora kojemu je u ovaj fazi potrebno najmanje 3 ha 

građevinskog zemljišta, uz mogućnost proširenja do 6 ha, tu smo im ponudili lokaciju lijeve 

strane Industrijske zone kada se ide prema Ladimirevcima, preko puta Lidla, oni su se 

načelno zainteresirali između ostalih i za tu zonu, zatražili su dodatne podatke na što smo mi 

ažurno reagirali i očekujemo ovih dana da bi nas informirali da li su se odlučili za tu našu 

zonu ili ne. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 
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TOČKA 3. PRIJEDLOZI: 

 A) ODLUKE O POKRIĆU MANJKA IZ 2017. GODINE U I. IZMJENAMA I 

      DOPUNAMA PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU,  

     TE PROJEKCIJAMA ZA 2019. I 2020. GODINU, 

 B) I. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU  

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 17. 

srpnja 2018. godine razmatrao predmetne prijedloge, usvojilo ih jednoglasno (3 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ih usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Željko Varžić, Zdravko Ćorić, 

Dubravko Kučinac i Jozo Piškorjanac. 

 

Željko Varžić 

- rekao bih par rečenica ispred Kluba, što se tiče ovih materijala naći ćemo uvijek pozitivnih i 

negativnih stvari, negativna stvar je, mislimo da ovaj rebalans kasni barem 3 mjeseca, da 

smo ga morali donijeti u mjesecu travnju, pogotovo zbog projekata Organic bridge, 

Poduzetnički inkubator, jer već sigurno toliko kasnimo, znamo kada su nam rokovi, to je 

jedan od naših prigovora, mislim da smo ga bez problema mogli donijeti i u to vrijeme. Što se 

tiče prihoda, rashoda, ako otvorite ovu glavnu stranicu vidi se da su prihodi 55 mil. kn, 

rashodi 65 mil. kn, još jedna zanimljiva stavka, a to je da su nam zaduživanja trenutno 

planirana u ovoj godini 17.134.800 kn, to je još jedna stavka koja se trebala spomenuti, a ako 

idemo u neku rasčlanbu prihoda, vidi se stvarno jako dobro punjenje ovih prihoda od poreza 

na dohodak, oni su čak bolji nego što smo planirali u samom prijedlogu Proračuna, da smo 

dobili gotovo više od 10 mil kn, tako da će nam to stvarno donijeti jedan optimizam u Grad, i 

već je donijelo, to će se vidjeti u naredno vrijeme, nadamo se da će idućih godina ostati to 

sufinanciranje, jer svi znamo koliko je teško bilo raditi prošlih godina kada nismo imali tih 

10-tak mil. kn u Proračunu. Što se tiče samih rashoda, najbitnije projekte smo naveli, 

odustalo se od J. Leskovara, ide se na Starovalpovački put, okolni put Lj. Gaja,  još ima dosta  

ovih projekata energetske obnove koji sada moraju ući u Proračun, s obzirom da su prošli, i 

mi kao Klub ćemo podržati ove I. izmjene i dopune Proračuna. 

 

Zdravko Ćorić 

- imam pitanje za pročelnika, s obzirom da smo imali dosadašnji minus 5 mil. kn, sada me 

zanima zašto se taj minus povećao i što je najviše utjecalo da se taj minus toliko poveća? 

 

Dubravko Kučinac 

- još jedna primjedba, da se nadovežem na vijećnika Varžića, mi iz ovog rebalansa zapravo 

ne vidimo izvršenje Proračuna za prvih 6 mjeseci ove godine, tako da mi dižemo ruku za 

rebalans, a ne znamo zapravo kakvo je stanje duga uz preneseni dug iz prethodnih godina i za 

prvih 6 mjeseci ove godine, to je jedan veliki minus ovog rebalansa, mi smo puno odvojili,  

dižemo ruku samo iz tog razloga što smo za razvoj, što smo za projekte, ali mislim da bi 

trebali znati koliko je sada stvarno stanje duga, jer se zna točno kada ste preuzimali dužnost 

gradonačelnika koliki je taj dug bio, i da otprilike znamo koliki je taj dug sada, da se vide ti 

određeni omjeri, i da se vidi taj povećani priljev sredstava, jer je država tom poreznom 

reformom omogućila lokalnim samoupravama veća sredstva, pa u tom djelu isto jedna 

primjedba vezana za rebalans.  
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Jozo Piškorjanac 

- Starovalpovački put, želim izraziti zadovoljstvo što je taj projekt stavljen u prioritete, jer o 

tom projektu i o tom problemu sam govorio već puno puta na sjednicama Gradskog vijeća, 

smatram da tome treba apsolutno posvetiti pažnju, ne samo zbog onih ljudi koji tamo imaju 

svoje firme i stanara koji tamo žive, nego uistinu kroz razgovor, bit će velika ušteda za 

transport od naših kamiona smećara koji će daleko skratiti svoj put do odvoza samog smeća, 

do naravno svih građana koje će sav teretni promet koji ne mora ići kroz centar to sigurno 

obradovati, mislim da je to jako dobar projekt i apsolutno ga treba podržati. 

 

Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za minus, on je bio prilikom donošenja 

plana za ovu godinu planiran u iznosu od 5 mil. kn. Proračun se donosi prije konačnih 

financijskih izvješća za čitavu godinu, tako da nakon konačnih financijskih izvješća taj dug je 

iznosio ovih 7.171.838 kn, a o razlozima tog povećanja ja ne mogu sada detaljnije ulaziti u to, 

u to doba nisam bio ovdje, stvar je u tome da se negdje promašilo u planiranju, nešto nije bilo 

ispunjeno onako kako je bilo planirano, otuda taj minus koji je prenesen od 7.171.838 kn u 

odnosu na onaj planirani koji je trebao biti 5 mil. kn. Što se tiče ovih primjedbi gosp. 

Kučinca, u Proračun je uneseno ispunjenje do prvih 5 mjeseci, znači od 1-5 mjeseca, a što se 

tiče trenutne situacije izvještaj koji je išao sa 30. lipnja 2018. godine pokazuje da mi imamo 

trenutno višak prihoda i primitaka od 4,5 mil. kn u odnosu na ovaj manjak koji smo imali 

prije. Ove izmjene i dopune plana gdje se mi pokrivamo, ova 3 mil. kn, znači da mi planiramo 

da ćemo ovu godinu završiti sa viškom od tih 3 mil. kn, koje ćemo iskoristiti za podmirenje 

dijela tog manjka, ostalo ćemo prenijeti u iduću godinu. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili  prijedloge: 

 a) Odluke o pokriću manjka iz 2017. godine u I. izmjenama i dopunama Proračuna  

     Grada Valpova za 2018. godinu, te Projekcijama za 2019. i 2020. godinu, 

     (13 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN), 

 b) I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu,  

     (13 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN). 

 

Matko Šutalo 

- prije svega bih se htio zahvaliti svim vijećnicima koji su podržali I. Izmjene i dopune 

Proračuna za 2018. godinu, doista smatram da su one vrlo bitne radi svih projekata koji su 

prošli u 2017. i 2018. godini, i da će uvelike doprinijeti razvoju Grada Valpova i prigradskih 

naselja, i nadam se da ćemo ih uspjeti sve skupa zajedno realizirati u ovoj i u idućoj godini. 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O FINANCIJSKOM POSLOVANJU DVORCA d.o.o. VALPOVO 

        ZA 2017. GODINU I POSLOVNI PLAN ZA 2018. GODINU 

 

Jasna Stojaković - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 17. 

srpnja 2018. godine razmatrao predmetno izvješće, usvojilo ga jednoglasno (3 glasa ZA),  te 

predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Miroslav Šmit, Zdravko Ćorić, 

Dubravko Kučinac, Stanislav Milošević, Jozo Piškorjanac i Jozo Bogdanović. 
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Miroslav Šmit 

- ja sam osobno zadovoljan kao vaš korisnik, voda stiže redovito, međutim meni je voda 

skupa, primjećujem da kubik vode nije skup, ovi drugi nameti su strahovito skupi, jer to baš 

mora toliko biti i o čemu se radi?  

 

Zdravko Ćorić 

- opskrba vode svakako se ne može dovesti u pitanje, minus nije mali, cijena vode u Gradu 

Valpovu u odnosu na ostatak regije je dosta visoka, pa bi se trebalo naći mogućnost da se 

poveća broj prodanih kubika, da se distribuira više. Držim da se mora napraviti jedan 

cjelokupan plan toga minusa i svega što je dovelo do toga, da se zadrži cijena vode, a da se 

smanji minus, odnosno da tvrtka Dvorac u budućnosti ne dođe u dubiozu. 

 

Dubravko Kučinac 

- mene zanima da li je firma radila projekcije koliko bi koštala cijena vode građane, odnosno 

komunalnu tvrtku, da se kompletna voda uzima sa Jarčevca, u odnosu na cijenu da se 

kompletna uzima kao do sada iz Belišća, da znamo te neke korelacije, ne prejudicirajući da se 

radi ovo ili ono, da li je jeftinija voda sa Jarčevca za nas kao komunalno poduzeće i na kraju 

krajeva kao krajnje korisnike ili ova što sada uzimamo iz Belišća? 

 

Stanislav Milošević 

- većina stvari su ovdje iznesene šta je problematika poslovanja Dvorca, mi smo kada je 

donesen novi Zakon o vodama rekli, da ne može biti ni dobiti ni gubitka što se tiče 

komunalnog poduzeće, problem je što nema percepcije i nema rješenja kako ovaj nastali 

gubitak ustvari sanirati u narednim godinama, zakonodavac nije predvidio mogućnost da 

distributeri vode posluju sa dobiti, da bi mogli sanirati gubitak. Što se tiče sanacije tog 

gubitka, mislim da rješenje morate tražiti na žalost unutar same organizacije i tvrtke. 

 

Jozo Piškorjanac 

- samo da pojasnim vijećniku Miloševiću, da su sva bela sela priključena na Jarčevac, tako 

da mi nemamo vodu iz Belišća iz Drave, problem je kroz godine, malo je priključaka, nije 

koliko se očekivalo, pogotovo koliko investicija vrijedi, ali ja vjerujem da će se kroz određeno 

vrijeme svi ljudi priključiti, jer je sada priključak puno prihvatljivije nego što je prije bilo. 

 

Jozo Bogdanović 

- po mojoj ocjeni, bit će potrebno napraviti nekakav sanacijski program da bi se sa nekakvim 

rokom ta cijela situacija konsolidirala, nećemo biti zadovoljni s tim što će se to odlagati, jer 

ako gledamo samo vodu, nije samo voda u pitanju, voda je jedna od osnovnih potreba i 

moramo poštivati tu činjenicu, ali s druge strane moramo imati subjekt koji distribucijom i 

proizvodnjom te vode mora biti ekonomski zdrav. Moj je prijedlog da svakako firma pristupi 

izradi sanacijskog programa kao rezultat ovoga poslovanja do sada napose kumuliranog 

gubitka koji je po svojoj vrijednosti zabrinjavajući. 

 

Jasna Stojaković 

- odgovor na pitanje vijećnika Miroslava Šmita, cijena vodnih usluga ima fiksni i varijabilni 

dio, fiksni dio je nešto što plaćate svaki mjesec, bez obzira trošili vodu ili ne sukladno Zakonu 

o vodama, Zakonu o financiranju vodnog gospodarstva. Što se tiče cijene vode, formira se 

tako da se uzmu troškovi i podjeli se isporučena na planiranu količinu vode i dobijemo cijenu, 

na taj kubik utrošene vode idu naknade korištenja vode, zaštite voda, PDV, to direktno ide 

Hrvatskim vodama, državnom proračunu, i tu stvarno ne možemo ništa. 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, mi naravno u tvrtki radimo plan, radimo 

projekcije za buduće poslovanje i kako izaći iz ovoga duga. Što se samog gubitka tiče, prema 

Zakonu o trgovačkim društvima, na dva načina možemo pokriti gubitak, možemo ga staviti 
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kao iz budućih prihoda ili iz temeljnog kapitala i po mogućnosti povećanja isporuke vode. 

- odgovor na pitanje vijećnika Dubravka Kučinca, radi se projekcija svake godine, a rade se i 

nova ulaganja, kada smo imali ovaj kvar na Jarčevcu prošle godine, nabavljali smo pitku 

vodu iz Hidrobela što nam je povećalo troškove poslovanja, znači da je i samim tim trošak 

vode koji nabavljamo iz Hidrobela veći nego da smo imali cijelo naše distributivno područje 

pokriveno Jarčevcem, trošak bi nam bio manji, ali sada radimo razne izračune, obzirom i na 

buduću suradnju i buduće projekte sa tvrtkom Hidrobel, i temeljem nalaza Državne revizije, 

njihova preporuka je da se cijene na distributivnim područjima ujednače za sve korisnike,  

nekoliko varijanti će biti. Mi također ne mislimo da bi se trebalo ići na povećanje cijene vode, 

da to nije rješenje, sve ćemo pokušati da do toga i ne dođe. U slučajevima smanjene potrošnje 

po selima, moramo ići na ovo čišćenje, tako da se ispušta voda u kanale, to je jedina 

mogućnost kod tih krajeva gdje nema veće potrošnje. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (13 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 5. IZVJEŠĆE O FINANCIJSKOM POSLOVANJU URBANIZMA d.o.o. 

        VALPOVO ZA 2017. GODINU I PLAN POSLOVANJA ZA 2018. GODINU 

 

Željko Harkanovac - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 17. 

srpnja 2018. godine razmatrao predmetno izvješće, usvojilo ga jednoglasno (3 glasa ZA),  te 

predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac, Zdravko Ćorić i 

Tihomir Tomić. 

 

Tihomir Tomić 

- nevezano za ove materijale, zanima me zašto jedino od tvrtke Dvorac i Urbanizam dobivam 

uplatnice van koverte u sandučić?, što se po novom Zakonu o zaštiti osobnih podataka to ne 

bi smjelo, pa evo samo da upozorim na to. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 6. INFORMACIJA O UPISU DJECE U DJEČJI VRTIĆ „MAZA“ VALPOVO  

       I POVEĆANIM POTREBAMA U PEDAGOŠKOJ 2018./2019. GODINI 

 

Svjetlana Cvenić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 17. 

srpnja 2018. godine razmatrao predmetnu informaciju, usvojilo ju jednoglasno (3 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ju usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac i Zdravko Ćorić. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 
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TOČKA 7. INFORMACIJA O STANJU ZAŠTITE OD POŽARA NA PODRUČJU GRADA  

       VALPOVA 

 

Stjepan Koški - ukratko je obrazložio predmetni materijal. Iskoristio bi priliku da vas 

podsjetim da prema procjeni i Planu zaštite od požara koje je ovo vijeće donijelo, DVD 

Valpovo mora imati 7 profesionalnih vatrogasaca uposlenih, pa vas molim da se to izpoštuje i 

da se razmotri to zapošljavanje. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Miroslav Šmit, Dubravko Kučinac 

i Matko Šutalo.  

 

Mirislav Šmit 

- moj prijedlog je da mi usvojimo ovo izvješće, uz zaključak da za sljedeći Proračun 

planiramo određena sredstva za zapošljavanje dva vatrogasaca, u prvom redu ovih ljudi što 

se tiče obavještavanja, vatrogasci rade, i nemamo što puno tu pričati. 

 

Dubravko Kučinac 

- naravno da ćemo prihvatiti ovo izvješće, isto tako se pridružujemo toj inicijativi, jer mislimo 

da je konačno sazrjelo vrijeme, da se u Proračunu za iduću godinu nađu sredstva za 

zapošljavanje jednog ili dva djelatnika, onaj neki minimum, pogotovo što je sve teže naći 

ljude koji se bave ovakvim jednim korisnim i plemenitim poslom. 

 

Matko Šutalo 

- doista izvješću se nema što dodati ni oduzeti, podržavam ovu inicijativu, bio sam u 

razgovoru sa vatrogascima, ne bi trebali čekati ni kraj godine i Proračun, nego da 

razmišljamo da u idućem rebalansu, a morat ćemo ga raditi vjerojatno u rujnu, da probamo 

iznaći sredstva, pa da pokušamo barem na 3 mjeseca, kao jedan probni period, mislim da smo 

govorili oko nekih 100.000 kn, tako da možemo razmišljati o tome da pripremamo već 

materijale za rebalans, vjerujem da ćete prijedlog svi podržati. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. Nadalje, Gradsko vijeće 

razmatrajući Informaciju o stanju zaštite od požara predlaže da se razmotri mogućnost, te da 

se u prijedlogu slijedećih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu 

predvide sredstva za zapošljavanje dva djelatnika-vatrogasca u DVD-u Valpovo, a ako to nije 

moguće da se u prijedlogu Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu predvide sredstva za 

navedenu svrhu. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD 

        RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 

        REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO U 2018. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 17. 

srpnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (3 glasa ZA),  te 

predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Zdravko Ćorić i Marko Vuksanić. 
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Zdravko Ćorić 

- imam pitanje, s obzirom da smo prošle godine donijeli plan i program, da ćemo ona 

sredstva u visini otprilike 300.000 kn prebaciti za ovu godinu, da li će se i ta prošlogodišnja 

sredstva priključiti ovoj raspodjeli oko poticanja OPG-ma, uz ovih 300.000 kn? 

 

Marko Vuksanić 

- kao što smo raspravljali na Odboru za financije i proračun za vaše pitanje, mi ćemo vidjeti 

sa Službom za financije i proračun da li je ostalo nešto neutrošenih sredstava od protekle 

godine vezano za tu namjenu, tako da ćemo svakako i ta sredstva predvidjeti za to, 

napominjem da sam ja konkretno na ovom mjestu od prije 2 mjeseca, tako da nemam 

konkretnu informaciju da li su utrošena sva sredstva ili ne, ali ćemo svakako izvršiti tu 

provjeru i također onda u 9 mj. i ta sredstva osigurati za poticaj poljoprivrede. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI USTANOVI ZA 

        KULTURNE DJELATNOSTI „ANTE EVETOVIĆ MIROLJUB“ VALPOVO 

        ZA PROVEDBU ULAGANJA NA PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA  

       PROJEKT „REKONSTRUKCIJA, DOGRADNJA I OPREMANJE ZGRADE 

        DRUŠTVENOG DOMA U NARDU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Jozo Bogdanović.  

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU 

          ULAGANJA ZA PROJEKT „REKONSTRUKCIJA I OPREMANJE 

          PODRUČNOG ODJELA PREDŠKOLSKE USTANOVE DJEČJEG VRTIĆA  

         „MAZA“ VALPOVO U LADIMIREVCIMA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O ZABRANI UVOĐENJA U OKOLIŠ GENETSKI 

          MODIFICIRANIH BILJAKA I/ILI ŽIVOTINJA ZA KOJE JE IZDANO 

          DOPUŠTENJE ZA STAVLJANJE NA TRŽIŠTE U SVRHU UZGOJA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Marko Tomoković.   

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (11 glasova ZA, 3 glasa PROTIV) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 12. PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU KOEFICIJENATA ZA  

         OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM  

         TIJELIMA GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 17. 

srpnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (3 glasa ZA),  te 

predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG ODLUKE O PROGLAŠENJU 28. LIPNJA DANOM 107.  

         BRIGADE HV 

 

Matko Šutalo - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Matko Šutalo, 

Jozo Piškorjanac, Igor Uranjek i Zdravko Ćorić. 

 

Dubravko Kučinac 

- pozdravljamo inicijativu, imam obavezu naglasiti da smo mi kao Klub zastupnika dobili 

dopis HVIDR-e Valpovo, gdje bi se osvrnuo na jedan kratki pasus (čita ga), i oni su   

predložili da se taj dan imenuje „Danom hrvatskih branitelja Grada Valpova“, mi smo na 

Klubu probali naći kompromis, to bi bila na neki način nepravda prema pripadnicima 

policije, narodne zaštite, drugih brigada, da taj naziv glasi „Dan 107. brigade i svih 

hrvatskih branitelja Grada Valpova“, te da se još samo to doda, i na taj način da se 

naglašava da je to 107. brigada, mislim da će to u obilježavanju tih spomendana i u svemu 

biti možda bolje posjećeno, više popraćeno, da će svi taj dan, onda svi hrvatski branitelji 

kažem, s posebnim naglaskom na branitelje 107. brigade osjećati kao svoj dan. 

 

Matko Šutalo 

- samo kratko, nastavak na ovo moje obrazloženje, u Republici Hrvatskoj 5. kolovoza slavi se 

kao Dan pobjede i domovinske zahvalnosti i Dan hrvatskih branitelja, smatram da nema 

potrebe da Grad Valpovo ima zaseban dan hrvatskih branitelja Valpova, kada već imamo 

državni praznik koji je Dan hrvatskih branitelja. 107. brigada smatram, kao što sam rekao u 

svom izvješću, da predstavlja apsolutno sve branitelje koji su ustali u to vrijeme kada je bilo 

najpotrebnije braniti Valpovo i Valpovštinu, i upravo kada kažete 107. brigada - Vukovi s 

Drave svi znaju što to znači, da to znači Valpovo, da je ona Valpovačka brigada, i da doista 

ona zaslužuje imati svoj dan. 

 

Jozo Piškorjanac 

- slušajući gradonačelnika, inicijativa hvale vrijedna, i od vijećnika Kučinca je namjera 

apsolutno dobra, dobre želje, vodeći računa da se nitko ne osjeti povrijeđen, ali mislim da 

neće biti povrijeđen, mi slavimo 28. lipnja Dan 107. brigade, ona je službeno utemeljena 28. 

lipnja i tiče se stvarno 107. brigade, nema potrebe da tu sada idemo u širinu, jer imali smo 

sada nedavno tu obljetnicu i slavili smo Dan osnivanja 107. brigade, nismo svih branitelja, 

da se razumijemo. 
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Matko Šutalo 

- naravno, u obrazloženju ove same odluke, nadam se da će ju vijeće prihvatiti, stoji kao što je 

bilo i do sada, da se dan obilježava upravo u sinergiji, jedinicama lokalne samouprave na 

području Zone odgovornosti 107. brigade u suradnji s Udrugama proisteklim iz Domovinskog 

rata, apsolutno nitko se tu ne bi trebao osjećati ugrožen, zakinutim ili da netko ne misli na 

njih, ali doista 107. brigada, mislim da je taj naziv dovoljan sam za sebe, nemam ništa protiv 

ovoga, ali ostajem kod ovog svog prijedloga. 

 

Dubravko Kučinac 

- stvarno nemam namjeru, ovdje smo da nađemo najbolje rješenje, HVIDR-a je znamo 

zapravo krovna i najveća organizacija koja djeluje, organizacija branitelja, možda smo 

trebali na neki način i njih uključiti u to, pa s njima iskomunicirati, ja vjerujem da su oni sada 

ovdje, da čuju sve te argumente, da bi rekli pa da, možda da razmislimo, da na neki način 

samo njima pošaljemo neko obrazloženje, ili da ih uključimo, pa da na sljedećoj  sjednici to 

donesemo.  

 

Igor Uranjek 

- kao ponosni pripadnik 107. brigade i nekih tu kolega zajedničkih koji smo zajedno bili 

članovi, ako stavimo i branitelja Grada Valpova, 107. brigada nije branila Valpovo samo, 

107. brigada i branitelji su branili kompletnu Valpovštinu, i ne samo Valpovštinu, nego gdje 

je god trebalo i dalje, tu već opet ograničavamo, mislim da se vrtimo u krug, Dan branitelja 

postoji koji se slavi na nivou cijele države, a 107. brigada je osnovana 28. lipnja i 28. lipnja 

bi trebalo po meni biti Dan 107. brigade, ovo je čisto nekakva zahvala za osnivanje 107. 

brigade, to je datum kada je osnovana. 

 

Zdravko Ćorić 

- nama svima u Gradu Valpovu i na širem području gdje je djelovala 107. brigada treba biti 

čast i ponos, s obzirom da je 107. brigada u Valpovu osnovana, ali da je imala ingerenciju i u 

Našicama, Miholjštini i Đakovu, zasigurno jedan veliki razlog, a sada ako bi dodali ovaj dio i 

hrvatskih branitelja Valpovštine ne bi bilo dobro, jer onda gdje su u toj priči Našice, 

Miholjac i Đakovo, zato sam za to neka se prihvati ovakav prijedlog, znači 107. brigade i to 

se podrazumijeva, naravno da je i svih branitelja tog područja od 107. brigade. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 14. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Dubravko Kučinac 

- s obzirom da smo danas dobili ovo pismo gosp. Danijela Pavića, mislim da je prilično 

dramatično i zabrinjavajuće taj sigurnosni aspekt, to što se desilo toj obitelji, mislim da su to 

stvari koje ne bi trebale proći samo tako, da mi čekamo 9-ti mjesec, da raspravljamo o stanju 

sigurnosti, nego je moj prijedlog, da zatražimo neko pismeno očitovanje od PP Belišće o tom 

slučaju, koje mjere policija planira poduzeti, da se ta sigurnost u Gradu Valpovu poveća, jer i 

sama činjenica, da je PP ostala gdje treba i gdje pripada, zna se gdje većina mladih ljudi 

izlazi, gdje se većina problema dešava, to je Valpovo, ali ovo je strašno, ovo nekog možda 

snažnijeg, agresivnijeg roditelja će ponukati da reagira puno drugačije, i desit će se 

tragedija, mislim da ne možemo samo tako prijeći preko toga, nego da idemo sa nekim 

zaključkom, da tražimo i prije rasprave o sigurnosti mišljenje, izvješće ili nešto o tom 

konkretnom slučaju, što planira PP poduzeti da se sigurnost naših sugrađana pojača i 

poboljša. 
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Matko Šutalo, 

- slažem se sa svim ovim što je izrekao vijećnik Kučinac, jednom tjedno se nalazim sa 

načelnikom bilo ovdje u Gradu ili kod njega u PP. Ovo je jedan od slučajeva doista za svaku 

osudu, svi znamo što je remećenje javnog reda i mira, to su oni prekršaji koji su u većini 

uobičajeni, ne samo kod nas nego na žalost i u cijeloj RH, i doista oni koliko sam upoznat 

čine sve da se taj broj tih prekršaja smanji. Na Savjetu za prevenciju smo zaključili, da jedna 

od mjera bude i uvođenje video nadzora na trgu Valpova, na taj način jednostavno bi 

apelirali na počinitelje da to ne čine, da ih se gleda, da će ih se kazniti, i dogovorili smo se s 

jednom tvrtkom, i u suradnji sa MUP, da postavimo video nadzor na Trgu kralja Tomislava, 

koji bi obuhvatio uži centar Grada. Također MUP raspisuje natječaj, da se osiguraju javni 

objekti, trgovi i tamo gdje se okuplja veći broj ljudi, raspisali su natječaj, na koji ćemo se 

naravno i mi prijaviti i aplicirati kako bi povećali sigurnost naših sugrađana barem tamo 

gdje to možemo, doista možemo donijeti zaključak, slažem se, da ćemo apelirati prema MUP, 

PP Belišće, da uvede veću kontrolu, pogotovo zato što više PP nije u Gradu Valpovu, ali 

vjerujte da oni čine doista sve, na žalost ovo je za svaku osudu, moramo učiniti apsolutno sve, 

da se takve stvari više ne događaju, odnosno da se svedu na najnižu moguću mjeru. Mislim da 

će i uvođenje ovog nadzora na trgu, barem u jednom djelu doprinijeti tome, da se postotak 

takvih slučajeva smanji. 

 

Dejan Pisačić 

- ja bih samo spomenuo da imam informaciju, da su povećane ophodnje tijekom vikenda u 

Gradu Valpovu, povećan je broj vozila nakon ovog nemilog događaja, jednostavno nemam 

što dodati ovom pismu, zato sam rekao stručnim službama da ga umnože i podjele svim 

vijećnicima, jer bolje je da ga vi sami pročitate, gosp. Pavić je to uputio gradonačelniku i 

predsjedniku Gradskog vijeća, ja sam osjećao dužnost da upoznam sve vijećnike, a onda da 

upravo zbog toga izazovem nekakvu ovakvu raspravu, da se ipak nešto dogodi u ovom Gradu. 

 

Dubravko Kučinac 

- mi svi koji imamo djecu, pogotovo tih godina smo posebno osjetljivi, znači bez namjere 

politiziranja, ovo je vapaj roditelja koji se jednostavno osjetio životno ugrožen, mislim da mi 

kao Gradsko vijeće ne bi trebali reagirati samo na način da smo ovo primili na znanje i da 

smo o tome raspravili, nego predlažem da donesemo zaključak, da uputimo načelniku PP 

Belišće upit vezano za taj slučaj, što planira poduzeti da se pojačaju mjere sigurnosti u Gradu 

Valpovu, i na koji način će PP pokušati ubuduće prevenirati takve događaje, jer i na taj način 

tim balavim kriminalcima, klošarima i gubitnicima šaljemo neku poruku, da mi kao sustav 

nećemo tolerirati i da ćemo reagirati svaki puta sve žešće i žešće kako i trebamo reagirati 

protiv takvih ponašanja. 

 

Miroslav Šmit 

- Ja već godinama i godinama koliko sam već vijećnik stalno trubim jedno te isto, mislim da 

mi Gradsko vijeće trebamo malo efikasnije biti i možemo skratiti radno vrijeme lokala bar za 

2 sata, pa onda bi bilo manje pijanih, bilo bi manje izgreda. Ja sam u dva navrata 

prijavljivao policiji izgrednike, policija je dolazila, intervenirala, i mene zvala hoću li  biti 

svjedok kod Suca za prekršaje, da posvjedočim to što su oni zapisnički konstatirali, svaka čast 

policiji, ja sam dva puta bio kod Suca za prekršaje, dva puta svjedočio da rade cirkus, prema 

tome, ako sam ja kao pojedinac imao hrabrosti, onda bi ga i Gradsko vijeće trebalo imati. 

 

Ana Brajović 

- za kraj ove rasprave bi samo dodala, da svaka prijava koja je došla u Grad, a vezano za 

remećenje javnog reda i mira od naših građana, potpisane peticije od stanara koji su u blizini 

noćnih barova, su proslijeđene nadležnoj inspekciji, i obavili smo razgovore više puta i sa 

načelnikom PP Belišće i sa inspektoricom, oni su upoznati, izašli su nekoliko puta na teren, i 
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uvjereni smo i dokazali su nam da zaista rade svoj posao, i želim ovdje poručiti, možda i 

mediji da prenesu, da ne zanemarujemo prijave, da sve prijave prijavljujemo i prosljeđujemo 

ih dalje, ni jedna ne ostaje ovdje u Gradu,  ne ignoriramo naše građane. Što se tiče gosp. 

Pavića, ja bih zamolila predsjedniče Vas, da mu pošaljete pismeni odgovor, da ipak kao naš 

građanin zna da smo o tome raspravljali, isto kao što je on nama uputio pismeno, da se vi 

njemu pismeno obratite, možemo i zajedno jer je i gradonačelnik dobio taj dopis, pa da i on 

dobije jedan osvrt na to što ćemo mi, i što planiramo učiniti, da se ne osjeća ostavljeno, 

napušteno, zanemareno, i sve što osoba napadnuta od takvih kriminalaca može osjećati. 

 

Zdravko Ćorić 

- s obzirom da ovo nije problem od jučer, dešavalo se i prethodnih godina da smo imali 

ovakvih  ili sličnih izgreda, pa su Gradsko vijeće i gradonačelnik djelovali, obratili se policiji,  

bile su ako se sjećate one patrole i pojačan nadzor, kažnjavanje od strane PP i sudstva, pa su 

se aktivirali svi ti zaštitni mehanizmi, to se spriječilo, tako da i ovoga puta zasigurno moramo 

reagirati jer ovo nije sitni izgred, to je huliganizam i to moramo otvoreno reći, zato trebamo 

prihvatiti ovaj prijedlog zaključka vijećnika Kučinca, da PP Belišće napravi sve što je 

potrebno da se ovakvi izgredi spriječe u budućnosti, a u zaključak da se uvrstiti i ovo što je 

zamjenica gradonačelnika iznijela.  

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA) Zaključak, da Gradsko vijeće razmatrajući dopis Danijela 

Pavića iz Valpova, a u svezi nemilog događaja koji se dogodio 16. svibnja 2018. godine, 

upućuje zahtjev i traži od PP Belišće očitovanje o poduzetim radnjama u tome slučaju, te moli 

PP Belišće odgovor na pitanje što namjerava poduzeti ili je poduzelo da se pojačaju mjere 

sigurnosti na području Grada Valpova.  

 

.......... 

 

Budući da se nitko više nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19,55 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


